
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 16. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1488
Under besvarelsen af MOF alm. del - samrådsspørgsmål BI og BJ den 9. juni 2021 om
PFOS-sagen i Korsør, blev ministeren spurgt, om hun er bekendt med, at PFAS-stoffer
anvendes i stationære brandslukningsanlæg (såkaldte automatiske rumslukningsanlæg,
også omtalt som ARS-anlæg). Denne anvendelse indgår ikke i den igangsatte kortlæg-
ning af brugen af PFAS-stoffer. Er ministeren enig i, at denne anvendelse skal indgå i
kortlægningen af brugen af PFAS-stoffer i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Stén Knuth (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sten.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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